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Närvarande 

Ledamöter: ordförande Agnetha Mbuyamba          RBU  

                       Urban Fernquist SRF  

   Anne-Louise Larsson-Kapp DHR. 

   Birgitta Rehnby HSO/RMT 

 

Sekreterare:   Kerstin Johnsson 

 

Tjänstemän: enhetschef  Håkan Wiegandt, Stöd och serviceenheten  

  enhetschef   Toni Mellblom, Familjeenheten 10-20 år 

                                                                 samt funktionshindrade barn 

 

Meddelat frånvaro:   Margareta Lilliestråle FA 

                      avdelningschef                   Anna-Lena Christensson Österberg 

 

Inte meddelat frånvaro  Pia Nyström, Attention Stockholms stad 

    Åsa Borgström, NHR 

 

Sammanträdet hölls vid Östermalms stadsdelsförvaltning, lokal Värtan mellan  

kl. 15.00-16.15.  

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden Agnetha Mbuyamba öppnade sammanträdet och hälsade alla 

välkomna. Presentation gjordes av Toni Mellblom, som deltog i mötet istället för 

Leif Jarlebring.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. Till övriga frågor anmäldes.  

Tillgänglighetsvandring 

Utbildning   
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§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Urban Fernquist utsågs att tillsammans med ordföranden Agnetha Mbuyamba 

justera dagens protokoll.  

 

§ 4. Datum för protokolljustering 

Protokollet skickas via mail för godkännande till protokolljusterarna den 2/2 och 

det undertecknas på nästkommande möte.  

 

§ 5. Föregående protokoll  

Föregående protokoll 2009-12-03 godkändes och lades till handlingarna.  

 

§ 6. Information om ärenden till kommande nämnd 

Håkan informerade om årsredovisningen 2009, MBL-upplaga, där hela stadsdelen 

visar ett bra resultat och redovisar ett överskott på cirka 17 mkr, men där 

socialtjänsten hamnade på ett totalt underskott om cirka 3,7 mkr. Håkan 

informerade vidare om de beslutsbedömningar som görs utifrån LSS som kan 

utmynna i SoL beslut.  

  

*Handikapprådet framförde synpunkten, att budgetmedel i stort saknas, då 

ansökta LSS-behov hänvisas till SoL-beslut. Rådet anser att politikerna bör 

uppmärksamma detta. 

*Handikapprådet undrade även om alla får den/de insatser de ansökt om. 

  Förvaltningen svarade att alla ansökningar behovsprövas och avslag kan då  

  göras. 

*Handikapprådet framförde också, att skrivningar helt sakas om åtgärder för att 

nå stadens prioriterade mål ” en tillgänglig stad”  

Enligt den nationella handlingsplanen ska ett tillgängligt samhälle vara nått 

senast 2010. Rådet undrar vilka åtgärder som vidtagits inom stadsdelen samt om 

någon person i förvaltningen har ett uttalat ansvar för dessa frågor. Visionen i den 

nationella planen är att ändra perspektivet ”från patient till medborgare”. Rådet 

menar att detta perspektivskifte saknas helt i årsredovisningen.  

 

*Handikapprådet önskade ett förtydligande av innebörden om vad ” att tidigt 

upptäcka barns behov” innebär. Ansvarar förskolepersonal för att upptäcka 

detta? Vid talsvårigheter, anlitas då logopeder/talpedagoger?  Hur många barn 

finns det i stadsdelen där talpedagog/logoped är anlitade. Frågan sätts upp på 

balanslistan. 

Funktionshindersinspektörernas granskningsrapport, en rapport som utifrån 

brukarperspektiv granskar sysselsättningen enligt SoL och Daglig verksamhet 

enligt LSS. Den delgavs samtliga och tas upp på kommande möte. 

Rapporten, Brott mot äldre i anmälningar till polisen i Stockholms län 2008, 

delgavs samtliga.  
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Rådet noterar att regeringen nu även uppmärksammat våld mot personer med 

funktionshinder   

   

§ 7. Information från familjeenheten 10-20 år, samt funktionshindrade barn 

Toni informerade om att det på enheten är bra stämning och att det är positivt att 

alla barnhandläggare numer sitter tillsammans. Stadsdelen samverkar också med 

Norrmalm- och Kungsholmen. Under hösten hade också socialtjänsten en positiv 

och givande dag tillsammans med stadsdelens skolor.     

 

Handikapprådet  

Undrade om det är många som överklagar beslut. Frågan sätts upp på 

balanslistan.  

Vidare framförde handikapprådet att det ofta blir avslag på ansökan till 

exempelvis till korttidsvistelse. 

 

Förvaltningen svarade att det är viktigt att alla får den insats som de är berättigade 

till, utifrån LSS och SoL. Alla brukare informeras alltid om hur de kan överklaga 

besluten.  

 

§ 8. Information från Stöd och serviceenheten 

Granskningsrapporten, en rapport som utifrån brukarperspektiv granskar 

sysselsättningen enligt SoL och Daglig verksamhet enligt LSS. 

Synpunkter kommer att lämnas från handikapprådet på kommande möte, då rådet 

ansåg att den delgavs dem med för kort varsel. Håkan sa ändå kort att han var nöjd 

med att en opartisk instans genomfört granskningen, vilket resulterar i och ger alla 

möjlighet till förbättringar. Håkan informerade vidare om valfrihetssystemet som 

gäller i stadsdelen från den 1 januari 2010.     

 

§ 9. Avstämning från balanslistan/sekreteraren 

Återkoppling på frågor från föregående möte gjordes. Där svaret var att föreningar 

kan lägga anbud om upphandlingsprocesser under förutsättning att det är en 

förening med stadgar och bokslut.  

Till kommande möte sattes nya frågor upp på listan  

Hur många barn finns det i stadsdelen som har insats av talpedagog/logoped  

Hur många överklagar beslut för insatser barn, ex korttidsvistelse. 

 

Önskemål framfördes från rådet att stora dokument ska delges via vanlig post. 

Frågan om PDF-filer, är ännu inte löst, men det system som förvaltningen 

använder ska vara fullvärdigt, men det fungerar ännu inte för en ledamot att ta 

emot filer från förvaltningen. Sekreteraren ansvarar för frågan.   

 

§ 10. Övriga frågor 

*Tillgänglighetsvandring 

En fråga ställdes från förvaltningen om rådet har förslag/synpunkter på att 

genomföra en vandring i stadsdelen i tillgänglighetens tecken. 
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När, var, hur, vilka bör i så fall delta. 

Rådet tyckte förslaget var bra och återkommer med svar på kommande möte.  

*Utbildning  

Rådet frågade om det enligt årsredovisningen genomförda kurser/utbildningar 

som tjänstemän deltar i om de delges till övrig personal. 

 Förvaltningen svarade att det är en policy i förvaltningen att de som deltar i kurser 

alltid återkopplar detta till kollegor vid personalmöte. 

 

§ 11. Avslut 

Ordföranden Agnetha Mbuyamba tackade alla närvarnade och avslutade mötet 

klockan 16.15. 


